
Z A P I S N I K

8. seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica,  ki  je potekala dne 10. 2. 2016 s 
pričetkom ob 18. uri v sejni sobi GZ v Laporju.

PRISOTNE: Katja Janžič, Marjana Furman, Zvezdana Fošt, Zlatka Smrekar, Anica Capl,
                       Milka Korošec, Vera Veber, Sonja Ekart, Karmen G. Hrastnik, Jožica Keršič,
                       Mojca Ačko, Jožica Pečovnik.

Dnevni red:

1.) Otvoritev in pozdrav
2.) Pregled in potrditev zapisnika 7. seje
3.) Plan dela 2016
4.) Srečanje članic GZ Slovenska Bistrica
5.) Razno

K tč. 1)

Predsednica  komisije  za  delo  s  članicami  GS Sl.  Bistrica  Jožica  Pečovnik  je  pozdravila  vse 
prisotne  ter predlagala dnevni red 8. seje, kateri je bil soglasno sprejet in potrjen.

K tč. 2)

Pregledan  je  bil  zapisnik  7.  seje  Komisije  za  delo  s  članicami  GZ Slovenska  Bistrica  z  dne 
28.10.2015 na katerega ni bilo pripomb.

K tč. 3)

Podan je bil plan dela  za leto 2016 in sicer je ta naslednji:

- srečanje  članic  Podravske  regije  (srečanje  bo   potekalo  predvidoma  v  mesecu 
septembru  v Vidmu pri Ptuju).
- izobraževanje članic
- udeležba  članic na Florjanovi maši
- srečanje članic GZ Slovenska Bistrica
- sodelovanje med društvi GZ Sl. Bistrica in Podravske regije
- srečanje veterank na Podravski regiji
- izobraževanje na nivoju regije – razni posveti
- organizacija in izvedba posveta na nivoju GZ Sl. Bistrica; tema «Uniformiranost 
članic«



K tč. 4)

Organizacija srečanja članic GZ Slovenska  Bistrica je letos v domeni članic PGD Laporje.
 Predstavnica za članice v tem društvu,  Mojca Ačko, je predstavila na kratko vse aktivnosti, ki jih 
peljejo za to  srečanje ter  apelirala  na vse prisotne,  da vsaka članica naprej  v  svojem društvu 
seznani  svoje  članice,  da  se  naj  udeležijo  tega  srečanja,   kajti  pripravljajo  zanimiv  program, 
katerega si  bo vredno ogledati.   Predlagala  je  termin in za spremembo (dosedanja vsakoletna 
srečanja so bila v mesecu avgustu oz. septembru) bi bil datum srečanja letos že spomladi  in sicer 
14. maja. Planirajo  strošek na članico v višini  15 EUR ter tega zneska se bodo tudi skušale držati. 
Program in  točen   termin  bo  po  dogovoru  s  predsednico  članic  GZ Sl.  Bistrica  pravočasno 
objavljen tudi na internetni strani gasilske zveze . 
 Po končani predstavitvi in debati, ki je potekala v smeri tekmovalnosti med društvi,  kar pa ni  
namen teh srečevanj,  je  bilo  sprejeto  naslednje:

-    srečanje članic bo 14. 5. 2016  s pričetkom ob 16. uri,
-    prispevek na članico je planiran v višini  15,00 EUR,
-    število članic se javi predsednici Komisije za članice   Jožici Pečovnik na ustaljen način (sms) 
-    ob prijavi števila se nakažejo tudi  finančna sredstva  na TR GZ   Sl. Bistrica

K tč. 5) 

V mesecu novembru, oz.  20.  in 21.  11.  2015 je potekal posvet  v Kranjski Gori    predsednic 
komisij  za  članice  -  gasilke  v  gasilskih  zvezah   Slovenije,  katerega  sta   se  udeležili  Jožica 
Pečovnik in Zvezdana Fošt. Na kratko nam je bilo s strani udeleženk  povedano kakšen je bil  
program posveta ter predstavljena  sama izvedba dogodka. Za bolj podrobno seznanitev tem s 
posveta pa si lahko zainteresirane preberemo gradivo oz. bilten, ki je objavljen na internetni strani 
GZ Slovenije. Ob tej priliki smo že bile  obveščene o naslednjem kraju posveta, ki bo letos  v 
Kopru. Predsednica članic je  apelirala na prisotne,  da se lahko posveta udeleži še katera druga, 
saj bo s tem doživela prijetno in koristno izkušnjo. Na teh posvetih so vedno aktualne, zanimive 
teme, prikazani so tudi praktični primeri, izvedene razne delavnice.

Anica Capl je postavila vprašanje glede kvot za priznanja in odlikovanja za gasilke ter izpostavila 
svoje opažanje, da članice ne upoštevajo navodil in pravil nošenja gasilske uniforme (prekratka 
krila). Prav tako je bilo tudi izpostavljeno, da so cene gasilskih uniform pretirane, prav tako je 
sporna tudi kvaliteta, predvsem klobučkov. 

Nadalje se je postavilo vprašanje glede aktivnega članstva oz. kako imamo to urejeno po društvih. 
Ugotovljeno je bilo, da je to po društvih opredeljeno različno oz. je tako, kot imamo  zapisano v  
statutu društva.
Podan je bil tudi predlog,  da bo moral vsak pripravnik pred izobraževanjem za gasilca v društvu 
opraviti  30 urno usposabljanje.  Gasilska zveza pa organizira  osnovni  in  nadaljevalni  tečaji  za 
gasilca. (primer:  nekdo ima v društvo status veterana in aktivnega člana,  v osnovi pa sploh ni 
opravil osnovnega tečaja za gasilca).  Kot je poudarila Mojca Ačko bi  v vsakem društvu  morali  
dati poudarek na izobraževanju, saj vsaka šolana gasilka doprinese tako  društvo kot  družbi zelo 
veliko.

Sestanek je bil zaključen ob 19. uri.

Zapisala: 
Marjana Furman     Predsednica komisije za delo s članicami GZ     

Jožica  Pečovnik


	Dnevni red:

